



FOR IMMEDIATE RELEASE
TUESDAY, APRIL 23, 1963.

A.14

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that the Right Honourable John McEwen, Deputy Prime Minister and Minister for Trade of Australia, accompanied by senior officials of the Australian Department of Trade, will be coming to Ottawa on April 24-25. Mr. McEwen is expected to review with Canadian ministers a wide range of economic and commercial issues of interest to the Canadian and Australian governments.

- - - - -

PUBLIER IMMEDIATEMENT
MARDI, LE 23 AVRIL 1963.

A.14

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce aujourd'hui, pour les 24 et 25 avril, la visite à Ottawa de M. John McEwen, premier ministre adjoint et ministre du Commerce de l'Australie. Il sera accompagné de hauts fonctionnaires de son ministère. M. McEwen et ses collègues canadiens passeront en revue nombre de questions économiques et commerciales intéressant les gouvernements canadien et australien.